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André Jåtog

Daglig leder i Bærum Golfklubb



Mange meninger i en golfklubb!

For å si det litt forsiktig! 



Hva er golfspillerne i sentrum? 



Golfspilleren i sentrum 



2015 og 2016

over 2400 svar fra gjester og medlemmer



Vi vet nå at fartsdumpene på vei inn til 
klubben er for bratte.

Disse skaper stor irritasjon for både medlemmer 
og gjestespillere. 



Vi vet at de aller fleste som er hos oss er 
veldig fornøyde med treningsområdene…  

men de skulle veldig gjerne hatt pegger på 
rangemattene. 



Vi vet at gjestespillere er mer fornøyde med 
restauranten enn medlemmene våre. 

Kanskje grunnet at alle gjestespiller har fått en 
gratis kaffe med greenfee i 2016. 



Vi vet nå at de aller fleste skulle ønsket seg 
raskere greener.

Gjelder både medlemmer og gjester. 



Vi vet at man opplever at letetiden etter 
baller er for lang. 

Roughen er for høy. 



Vi vet at bunkerne er for dårlig.  

Det er for lite sand og de er for harde. 



Hovedmedlemmer

Jeg vet hvor mange hovedmedlemmer som 
kommer til å si opp medlemskapet sitt   



Visste dere ikke dette fra før da? 



Anbefaler jeg golfspilleren i sentrum? 



Spørsmål


